



“Where will we have our discussion, which room?”

“Through the biblical texts chosen what calls do you discern for the congregation?”



Waiting for Piluca’s next instruction...



The coordinating committee discussing what they heard from the Body.

“What realities of the context do you see emerging?”



What does it mean “to walk together with the people of the world” like Jesus did?

General Chapter of the Sisters of the Cenacle

23 May 2022



Today we enter the second week of the chapter. We start to gather the fruits of the previous week’s work. We viewed the various issues from four different vantage points. Today, we had conversations with two groups: the group who worked from the perspective of the biblical texts represented by each icon and the other, from the realities (world, Church, environment, etc).



"Où aurons-nous notre discussion, dans quelle salle?"

" A travers les textes bibliques choisis, quels appels discernerez-vous pour la congrégation ? "



En attendant les prochaines instructions de Piluca...



Le comité de coordination partage sur ce qu'il a entendu du Corps.

"Quelles réalités du contexte voyez-vous émerger?"



Que signifie "marcher ensemble avec les gens du monde" comme Jésus l'a fait ?

Chapitre Général des Sœurs du Cénacle

23 Mai 2022



Aujourd'hui, nous sommes rentrées dans la deuxième semaine du Chapitre. Nous commençons à recueillir les fruits du travail de la semaine précédente. Nous avons examiné les différentes questions à partir de quatre points de vue différents. Aujourd'hui, deux groupes nous ont présenté leur travail. Les soeurs qui ont travaillé à partir des textes bibliques représentés par les icônes et les autres soeurs à partir des réalités (monde, Église, environnement, etc.).